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Aan de raad 
 
Inleiding 
Om de betrokkenheid van raadsleden bij de Metropoolregio Eindhoven (MRE) te versterken, start 
de MRE met de Raadstafel21. De Raadstafel21 is de vooruitgeschoven post van 
gemeenteraadsleden waarbij de MRE ideeën, voorstellen, visies etc. kan toetsen. Alle 21 
gemeenten wordt gevraagd om 2 raadsleden aan te wijzen die namens de betreffende gemeenten 
gaan deelnemen aan de Raadstafel21. 
 
Beslispunten 
 

De raadsleden Bart van Oort en Thijs v.d. Elsen aan te wijzen als deelnemers namens de 
raad van de gemeente Gemert-Bakel aan de MRE Raadstafel21. 

 
Dit onderwerp komt aan de orde in:  

 Commissievergadering Algemene Zaken, Financiën en Vastgoed van 9 september 
2015 (presentatie door 2 betrokken raadsleden van de gemeente Veldhoven). 

 Fractievoorzittersoverleg van 17 september 2015. 
 
 
Dit onderwerp is aan de orde geweest in: 
x 
 
Beoogd effect 
Meer betrokkenheid van de raadsleden bij de MRE. De taken van de Raadstafel21 zijn: 

 Afhankelijk van het dossier kan de Raadstafel21 gevraagd en ongevraagd advies 
geven aan het Regionaal Platform, werkplaatsen, Algemeen Bestuur, Dagelijks Bestuur 
en de eigen gemeenteraden. 

 De MRE en met name de werkplaatsen die daarbinnen actief zijn, wordt geadviseerd 
om de Raadstafel21 vooraan in het proces te betrekken en om advies te vragen. De 
leden van de Raadstafel21 zijn de verbinding van de MRE naar de 21 gemeenteraden. 

 In principe worden alle stukken die vanuit de MRE en de werkplaatsen naar de 
gemeenteraden gaan, eerst besproken aan de Raadstafel21. Daarna wordt het 
voorstel, voorzien van een advies van de Raadstafel21, doorgestuurd naar de 
gemeenteraden. Dit hoeft overigens geen unaniem advies te zijn. 

 
De Raadstafel21 komt vier maal per jaar bij elkaar. Het streven is om eind oktober 2015 te 
starten. De raadsleden zijn zelf verantwoordelijk voor de organisatie van de Raadstafel21. 
De voorzitter van de Raadstafel21 is één van de deelnemende raadsleden. De MRE 
faciliteert de tafel (als een soort griffie). Voor overige vragen en adviezen wordt gebruik 
gemaakt van een digitaal platform. 



Argumenten 

 Beide raadsleden nemen deel aan de commissievergaderingen AZF&V, waarin ze een 
terugkoppeling kunnen geven over de Raadstafel21. Dat is ook wat het MRE van deze 
raadsleden verwacht. 

 Beide raadsleden zijn goed op de hoogte vanuit de commissie AZF&V hoe de raad 
tegen het MRE aankijkt en welke acties in gang zijn gezet: unaniem aangenomen 
amendement en motie tijdens de raadsvergadering 5 februari 2015, waarin duidelijk 
wordt aangegeven wat de raad verwacht van het MRE.   

 
Kanttekeningen 
Van de twee raadsleden wordt vanuit het MRE verwacht dat ze ambassadeurs zijn van de 
regionale samenwerking naar hun eigen raad. Daarbij wordt aangegeven dat de 
Raadstafel21 los van partijpolitiek opereert. Van belang is dat de raad aangeeft wat zij van 
de twee raadsleden verwachten. Kunnen deze twee raadsleden hun eigen mening 
inbrengen of verwacht de raad dat ze voor de Raadstafel21 wordt gevraagd wat hun 
standpunt is, zodat de twee raadsleden deze kunnen inbrengen.  

Vervallen “oude” regelgeving 
-- 

Uitvoering 
De raad besluit op 1 oktober welke 2 raadsleden namens onze gemeente gaat deelnemen 
aan de Raadstafel21. Deze twee namen zal de griffie op uiterlijk 2 oktober communiceren 
met het MRE. 
De MRE start zo snel als mogelijk met de Raadstafel21, streven is eind oktober 2015. Eind 
2016 zal geëvalueerd worden of de Raadstafel21 aan de doelstellingen voldoet. 
 
 
Bijlagen 
1. Concept raadsbesluit 
2. Brief van MRE over de Raadstafel21 van 25 juni 2015 

Gemert, 17 september 2015 
 
 
de plaatsvervangend griffier   
M.J. Swinkels 
 


